

Title (en)

COMBINATION OF AROMATASE INHIBITORS AND 5-g(a)-REDUCTASE INHIBITORS.

Title (de)

KOMBINATION VON AROMATASEHEMMER UND 5-g(a)-REDUKTASEHEMMER.

Title (fr)

COMBINAISON D'INHIBITEURS D'AROMATASE ET D'INHIBITEURS DE 5-g(a)-REDUCTASE.

Publication

EP 0296160 A1 19881228 (DE)

Application

EP 87901381 A 19870303

Priority

DE 3607651 A 19860306

Abstract (en)

[origin: WO8705216A1] Use of or agents based on a combination of an aromatase inhibitor with a testosterone-5\$g(a)-reductase inhibitor for the prophylaxis and treatment of benign prostate hyperplasia. The aromatase inhibitor can be in the form of substances such as 1-methyl-androsta-1,4-dien-3,17-dion and the testosterone-5\$g(a)-reductase-inhibitor in the form of substances such as 17\$g(b)N,N-diethylcarbamoyl-4-methyl-4-aza-5\$g(a)-androstan-3-on.

Abstract (fr)

Utilisation d'une combinaison d'un inhibiteur d'aromatase avec un inhibiteur de testérone-5alpha-réductase pour la prophylaxie et le traitement de l'hyperplasie bénigne de la prostate et agents basés sur cette combinaison. L'inhibiteur d'aromatase peut se présenter sous la forme de substances comme par exemple le 1-méthyle-androsta-1,4-dien-3,17-dione et l'inhibiteur de testérone-5alpha-réductase sous la forme de substances telles que le 17beta-diéthylcarbamoyle-4-méthyle-4-aza-5alpha-androstan-3-one.

IPC 1-7

A61K 31/565

IPC 8 full level

A61K 31/565 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 31/565 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8705216A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8705216 A1 19870911; AU 7086787 A 19870928; DE 3607651 A1 19870910; EP 0296160 A1 19881228

DOCDB simple family (application)

DE 8700097 W 19870303; AU 7086787 A 19870303; DE 3607651 A 19860306; EP 87901381 A 19870303